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Geacht bestuur,  

 

De afgelopen maanden is gewerkt aan de totstandkoming van de Regio Deal Foodvalley. Deze deal 

biedt de regio en alle betrokken partners grote kansen.  

 

De Food Academy maakt deel uit van de inhoud van de Regio Deal. De gemeente Nijkerk is, samen 

met de initiatiefnemers van de Food Academy het regionale foodbedrijfsleven en het mbo-onderwijs, 

verheugd hiermee een structurele bijdrage te kunnen leveren aan de ontwikkeling van onze regio.  

 

De sterke groei van ons regionale Food Production Cluster van innovatieve (MKB) bedrijven in 

foodproductie, foodlogistiek en foodtechniek, kan immers niet zo maar kan worden doorgetrokken 

naar de toekomst. Kennis en handen op mbo-niveau zijn cruciaal voor deze bedrijven. Het is de 

kennis die verankerd zit in de medewerkers, die dreigt te verdwijnen nu de babyboomgeneratie met 

pensioen gaat. Er is daarom grote behoefte aan een Mbo-opleiding waar zij-instromers en nieuwe 

studenten de nieuwste innovaties mét het bedrijfsleven samen in de praktijk leren brengen, ten 

behoeve van structurele versterking van ons waardevolle kennis en innovatiecluster.   

 

Wij zien net als u dat de Food Academy hiervoor de oplossing biedt en tevens bijdraagt aan andere 

doelen van de Regiodeal (transitie primaire sector en gezonde voeding). Zo trekt de regio in dit project 

samen op met het bedrijfsleven en het onderwijs, die ook fors investeren in dit project.  

 

De gemeenteraad van Nijkerk is daarom bereid als co-financiering binnen de Regio Deal ook een 

bedrag van € 500.000 ter beschikking te stellen aan de Food Academy, onder voorwaarde dat 

gelijktijdig € 500.000 uit het Regiodeal-geld wordt gevoteerd aan de Food Academy (waarmee het 



 

2 / 2 

 

 61781 

totaal komt op € 1 mln.), waardoor de Food Academy met een sluitende business case van start kan. 

Deze bijdragen staan overigens los van de onderwijs- en arbeidsmarktsubsidie van de provincie 

Gelderland van € 200.000 en de bijdragen van het bedrijfsleven en het onderwijs, die vanzelfsprekend 

ook worden ingezet ten behoeve van de sluitende businesscase.  

 

Wij wensen u en ons allen de komende maanden veel succes toe in het vervolgtraject. 

 
Met vriendelijke groet,  
 
De raad van Nijkerk,  
de griffier,     de voorzitter,  
 
 
 
 
mevrouw A.G. Verhoef-Franken  de heer mr. drs. G. D. Renkema 

 
 
 
 

 


